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Verduurzamen: Is verduurzamen gedoe? 

 
‘Weten is nog geen doen’ realiseren we ons als energiecoaches maar al te goed. We bezoeken 

jaarlijks zo’n honderd Nuenenaren om informatie te 
geven over o.a. isoleren, ventileren en 
subsidiemogelijkheden. Onze themabijeenkomsten 
worden goed bezocht en de bezoekers krijgen nuttige 
informatie over een specifiek onderwerp. 
Toch is het verduurzamen een complex proces. 
“Waarom eigenlijk?”, “Wie komt het doen?”, “Wat kost 
het?”, “Hoe ga ik het betalen?”, kortom veel vragen die 
uitgezocht moeten worden. Dus gedoe. En gedoe 
vermijden we, bewust of onbewust, het liefst. 

 
Juiste moment 
We zien steeds meer bewoners verduurzamingsstappen zetten. Een huis uit de jaren 60, 70 of 80 dat 
is gekocht wordt vaak rigoureus aangepakt door de nieuwe bewoners voordat ze erin trekken. Dat is 
het moment!  Woon je er al jaren dan wordt een duurzaamheidsmaatregel vaak als gedoe gezien. 
Niets menselijks is ons vreemd en graag praten we het ‘gedoe‘ goed. “Ik vind het wel goed zo”, “Ik 
kan de energierekening makkelijk betalen”, “Het zal mijn tijd wel duren”, etc. Uiteraard heeft 
iedereen zijn eigen redenen om al dan niet aan de slag te gaan. Maar doe jezelf niets tekort. Met een 
paar maatregelen word je woonplek al aangenamer. Of je combineert maatregelen en kan het 
dusdanig aanpassen dat je woning ook ‘levensloopbestendig’ wordt.  
 
Stap voor stap 
Onze huisbezoeken geven vaak direct inzicht hoe bewoners hun woning ervaren, waar iets gedaan 
kan worden en soms kan je letterlijk voelen en meten waar een huis warmte verliest. 
Deze gesprekken zijn een mooi moment om het stappenplan te bespreken. Om het ‘gedoe’ te 
verminderen is het van belang om stap voor stap zaken op te pakken. Begin eenvoudig en zoek 
telkens naar de zwakste schakel. Smeer het uit over een aantal jaren zodat het behapbaar blijft.  
De energiecoach kent de weg en kan je van informatie voorzien.  
 
Nieuwe normaal 
Nu is er weer ‘gedoe’ rondom zonnepanelen dat aandacht vraagt. Wel of niet doen?  Een reden te 
meer om je goed te informeren wat wel of niet de feiten zijn. Als energiecoaches bespreken we deze 
graag. Ook nu nog neemt het aantal zonne-installaties in Nuenen iedere dag toe. Ze zijn al geplaatst op 
bijna 50% van de Nuenense woningen. Dat doen al die mensen niet voor niets. 
 
Vragen? 
Heb je vragen over het verduurzamen van je woning, loop dan eens binnen tijdens het 
inloopspreekuur van de energiecoaches. 
 


